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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av sekreterare 

Marie Heinefors valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Sirkka Husso. 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§6. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Rådet vill att orden funktionsnedsättning och funktionshinder skall 

finnas med generellt i tjänsteutlåtandena och ärendena. Vid 

användande av ordet tillgänglighet är det bra att vidareutveckla vad 

som avses i just det sammanhanget.  

 

Yttrande över remiss om Kompetensutveckling 

Rådet har tagit del av ärendet och önskar att det kompletteras med 

utbildning om neuropsykiatriska funktionsnedsättningar. I övrigt 

lägger rådet ärendet till handlingarna utan några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av betänkande Mål och myndighet – en 

effektiv styrning av jämställdhetspolitiken, SOU 2015:86 

Rådet har tagit del av ärendet och påtalar att det finns andra 

kategorier än bara kvinnor och män. I övrigt lägger rådet ärendet till 

handlingarna utan några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av riktlinjer för social investeringsfond i 

Stockholms stad 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av Stockholms miljöprogram 2016-2019 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Yttrande över remiss av departementpromemorian Rätt till 

behörighetsgivande utbildning inom komvux (Ds 2015:60) 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Yttrande över remiss av yrkesprogramutredningens slutbetänkande 

Välja yrke (SOU 205:97) 

Rådet har tagit del av ärendet och saknar målgruppen med 

funktionsnedsättning. Det är viktigt att man tänker på målgruppen 

med funktionsnedsättning och att de har möjlighet att delta i 

utbildningar med praktikplats samt att de får en längre 

yrkesintroduktion. I övrigt lägger rådet ärendet till handlingarna 

utan några synpunkter. 

 

Svar på skrivelse angående ett vidgat uppdrag för uppföljning 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Svar på skrivelse angående långsiktigt hållbar 

arbetsmarknadspolitik 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2015 för 

arbetsmarknadsnämnden 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter. 

§7 Bra verksamheter för funktionshindrade 

Diskussion tas vid nästa förmöte. 

§8 Lokalernas tillgänglighet 

Louise Lindström fann det glädjande att handikapp-

parkeringsplatserna har blivit bättre och att armbågsknapparna vid 

entrén har flyttats och fått en bättre placering. 

Entrédörrarna går dock utåt vilket är något man måste veta. Någon 

typ av markering vore bra. 

 

Amanda Hernbäck informerar rådet om hyresvärdens 

ansvarsområden och att lokalerna är en ständigt pågående process. 

§9 Övriga frågor 

Rådet önskar träffa Lars Ahlenius och den nya Enheten för Extern 

ArbetsgivarSamverkan (EfAS). 

 

Louise Lindström informerar om Hjultorget. En hjälpmedelsmässa 

för personer med någon form av rörelsehinder och som äger rum i 

maj i Kistamässan. 
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arbetsmarknadsnämndens råd för 
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§10 Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 9 mars 2016, (kl. 14.30 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§11 Mötet avslutades 

 

 

 


